
ПРОТОКОЛ №9 

засідання кафедри проектування харчових виробництв 

та верстатів нового покоління 

від 24.05.2021 р. 

 

ПРИСУТНІ: зав. кафедри, д.т.н., професор Осипенко В.І., к.т.н. доцент 

Батраченко О.В., к.т.н. доцент Мізнік Л.М., к.т.н. доцент Пономаренко 

А.М., к.т.н. доцент Юрченко Ю.Д., старший викладач Хандюк М.В.,  

старший викладач Філімонова Н.В., старший викладач Жиленко О.О., 

асистент Тімченко О.В., завідуючий лабораторіями Горобець І.О., 

провідний спеціаліст Клинковська Л.О., старший лаборант Ковалевський 

В.П., старший лаборант Коваленко А.О., аспірант Кондаков А.В., зав. 

кафедри ТОМВ, д.т.н., професор Канашевич Г.В., к.т.н. доцент 

Плахотний О.П., к.т.н. доцент Губар Є.Я., к.т.н. старший викладач 

Хижняк Є.В., директор ТОВ «ЛВТ» Шапар Б.І., директор ТОВ «Араміс» 

Шевченко С.Б., начальник цеху 224 ТОВ «НВК Фотоприлад» Носов О.С., 

директор ПП «Фотоніка плюс» к.т.н., Холін В.В. 

 

Порядок денний 

1. Науково-методичний семінар на тему «Експертиза змісту ОНП 

«Лазерні технології та процеси фізико-технічної обробки»». 

Доповідає зав. кафедри, гарант ОНП д.т.н. професор Осипенко В.І. 

2. Стан готовності бакалаврів до випускного іспиту. 

Доповідають куратори академічних груп. 

3. Стан НМКД кафедри. 

Доповідає зав. кафедри, д.т.н. професор Осипенко В.І. 

4. Профорієнтаційна робота 

Доповідає доц. Юрченко Ю.Д. 

5. Різне. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Інформацію зав. кафедри, гаранта ОНП д.т.н. професора, Осипенко В.І. 

про необхідність вдосконалення ОНП «Лазерні технології та процеси фізико-

технічної обробки» з метою вищої відповідності рівню сучасної науки, 

вимогам ринку праці та стейкголдерів. 

ВИСТУПИЛИ:  
Кондаков А.В., За результатами виконання дисертаційної роботи 

обґрунтував необхідність введення ОК вільного вибору з тематикою 

пов’язаною з технологіями та обладнанням електроерозійної обробки 

матеріалів. 

Шапар Б.І., Шевченко С.Б., Носов О.С., Холін В.В. Запропонували зміни 

компетентностей та програмних результатів навчання відповідно до вимог 

ринку та бачення конкретних підприємств. 



Плахотний О.П., Батраченко О.В. Обґрунтували необхідність посилення 

науково-дослідної складової ОК циклу дисциплін зі спеціальності. 

1. УХВАЛИЛИ:  
Затвердити розробниками зміненої ОНП Осипенка В.І., Батраченка О.В., 

Плахотного О.П. Розробникам ОНП врахувати надані пропозиції та в 5 

денний термін розмістити на сайті університету оновлену ОНП для 

загального обговорення. 

 

2. СЛУХАЛИ:  

Старший викладач Хандюк М.В.: по групі ЗПВ 34 маємо 16 студентів по 

списку, 7 боржників; по групі МВ 65 маємо 20 студентів по списку, 12 

боржників; по групі ЗМВ 33 відповідно 6 і 2. Старший викладач Філімонова 

Н.В.: по  групі ПВ 66 маємо 26 студентів по списку, 2 боржники. 

2. УХВАЛИЛИ:  

Кураторам груп проінформувати студентів що всі боржники станом на 

31.05.2021 будуть відраховані з числа студентів ЧДТУ; проведення 

консультації та іспиту 11.06 та 12.06 відповідно. 

 

3. СЛУХАЛИ:  

Інформацію завідувача кафедри Осипенка В.І. про необхідність 

постійного контролю та оновлення НМКД кафедри відповідно до існуючих 

вимог. 

3. УХВАЛИЛИ:  

НПП кафедри до 30.06 надати в електронній формі оновлені конспекти 

лекцій та методичних вказівок. 

 

4. СЛУХАЛИ:  

Доцента Юрченка Ю.Д. про програму проведення Днів відкритих дверей 

університету та участь в цьому заході працівників кафедри, про організацію 

профорієнтаційної роботи (оновлення буклету, його роздрукування в 

кількості 1000 шт., складання плану відвідування шкіл. 

ВИСТУПИЛИ:  

Доцент Мізник Л.М. (наголосила на необхідності активізації проведення 

агітаційної роботи в профільних технікумах регіону серед майбутніх 

випускників спеціальностей напрямів 6.050502 «Інженерна механіка» та 

6.050503 «Машинобудування», щодо здобуття ними на кафедрі ПХВ та ВНП 

ЧДТУ освітньо-кваліфікаційного рівня бакалавра за скороченою програмою 

(вступ на 3 курс). 

Доцент Юрченко Ю.Д. (зауважив що на рівні університету 

профорієнтаційна робота організована на досить низькому рівні: кожна 

кафедра працює (якщо працює) окремо – немає належної спільної організації, 

відповідно маємо низькі результати). 

4. УХВАЛИЛИ:  

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


